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P R O T O K Ó Ł  Nr LIV/22 

z przebiegu sesji Rady Miejskiej w Krośnie Odrzańskim, 

odbytej w dniu 25 listopada 2022 r. 

w Sali 1000-lecia Krosna Odrzańskiego Urzędu Miasta w Krośnie Odrzańskim. 

 

Obradom sesji przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej Radny Tomasz Rogowski, przy 

współudziale Wiceprzewodniczących: Kazimiery Potockiej i Krystiana Forstera. Na stan 15 radnych, 

wszyscy obecni. Lista obecności, imienne wykazy głosowań oraz nagranie przebiegu obrad stanowią 

załączniki do protokołu.  

Ponadto w sesji udział wzięli: 

Marek Cebula - Burmistrz Krosna Odrzańskiego 

Roman Siemiński - Zastępca Burmistrza 

Anna Mikołajczyk - Sekretarz Gminy 

Ilona Ogiba                                  - Skarbnik Gminy 

Michał Maj - adwokat 

 

Porządek obrad:  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Zgłaszanie i głosowanie ewentualnych wniosków w sprawie zmiany porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja Przewodniczących Komisji Rady z prac komisji w okresie międzysesyjnym. 

6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

7. Raport podsumowujący działania Stowarzyszenia 515 z realizowanego projektu #TEMATRZEKA - 
mieszkańcy gminy włączani w decyzje dotyczące środowiska oraz interwencji wolontariuszy i 
społeczników podczas skażenia Odry. 

8. Informacja o podmiotach obowiązanych do przyjęcia skazanych w celu wykonywania kary 

ograniczenia wolności. 

9. Rozpatrzenie projektów uchwał: 

1) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej Gminy Krosno Odrzańskie na 

2022 r.; 

2) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krosno 

Odrzańskie na lata 2022-2031; 

3) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na terenie Gminy Krosno 

Odrzańskie; 

4) w sprawie określenia stawek podatku od środków transportowych na terenie Gminy Krosno 

Odrzańskie; 

5) w sprawie uchwalenia „Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i 

urządzeń kanalizacyjnych Krośnieńskiego Przedsiębiorstwa Wodociągowo-Komunalnego Sp. z 

o.o. w Krośnie Odrzańskim na lata 2021-2026”; 

6) w sprawie wprowadzenia na terenie Gminy Krosno Odrzańskie opłaty targowej, ustalenia jej 

wysokości, sposobu poboru oraz określenia inkasentów i ich wynagrodzenia; 

7) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Lubuskiemu w formie dotacji celowej na 

dofinansowanie pasażerskich przewozów kolejowych użyteczności publicznej na linii 

komunikacyjnej Zielona Góra Gł. – Gubin - Guben; 

8) w sprawie określenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu, uwzględnianej przy obliczaniu 

zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży i uczniów oraz rodziców; 

9) w sprawie programu współpracy Gminy Krosno Odrzańskie z organizacjami pozarządowymi 

oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2023; 
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10) zmieniającej uchwałę w sprawie nadania statutu Młodzieżowej Radzie Miejskiej w Krośnie 

Odrzańskim. 

10. Rozpatrzenie projektu obwieszczenia w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie 

uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w rejonie ulicy Gubińskiej w 

obrębie 2 miasta Krosno Odrzańskie. 

11. Informacje i sprawy różne. 

12. Zamknięcie sesji. 

 

Do pkt. 1  

Otwarcia sesji Rady Miejskiej o godzinie 9.05 dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Radny 

Tomasz Rogowski. Powitał kierownictwo Urzędu, Dyrektora Zakładu Gospodarki Komunalnej i 

Mieszkaniowej w Krośnie Odrzańskim, przedstawiciela KPWK Sp. z o.o., Radną Rady Powiatu 

Krośnieńskiego Annę Januszkiewicz, Naczelników Wydziałów Urzędu Miasta, sołtysów, radnych, 

media. Poprosił o stwierdzenie quorum. Oświadczył, iż w sesji uczestniczy 14 radnych.  

 

Do pkt. 2  

Przewodniczący Rady Miejskiej Radny Tomasz Rogowski wniósł o wprowadzenie w pkt 4 Apelu 

Rady Miejskiej w Krośnie Odrzańskim o rozpoczęcie prac nad reformą finansowania Jednostek 

Samorządu Terytorialnego. 

Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim 13 głosami „za” opowiedziała się za 

wprowadzeniem do porządku obrad w pkt 4 Apelu Rady Miejskiej w Krośnie Odrzańskim o 

rozpoczęcie prac nad reformą finansowania Jednostek Samorządu Terytorialnego. 

Radny Artur Kozakiewicz nie wziął udziału w głosowaniu. 

Wobec powyższego porządek obrad przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Zgłaszanie i głosowanie ewentualnych wniosków w sprawie zmiany porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

4. Apel Rady Miejskiej w Krośnie Odrzańskim o rozpoczęcie prac nad reformą finansowania 

Jednostek Samorządu Terytorialnego. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

6. Informacja Przewodniczących Komisji Rady z prac komisji w okresie międzysesyjnym. 

7. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

8. Raport podsumowujący działania Stowarzyszenia 515 z realizowanego projektu #TEMATRZEKA - 
mieszkańcy gminy włączani w decyzje dotyczące środowiska oraz interwencji wolontariuszy i 
społeczników podczas skażenia Odry. 

9. Informacja o podmiotach obowiązanych do przyjęcia skazanych w celu wykonywania kary 

ograniczenia wolności. 

10. Rozpatrzenie projektów uchwał: 

1) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej Gminy Krosno Odrzańskie na 

2022 r.; 

2) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krosno 

Odrzańskie na lata 2022-2031; 

3) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na terenie Gminy Krosno 

Odrzańskie; 
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4) w sprawie określenia stawek podatku od środków transportowych na terenie Gminy Krosno 

Odrzańskie; 

5) w sprawie uchwalenia „Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i 

urządzeń kanalizacyjnych Krośnieńskiego Przedsiębiorstwa Wodociągowo-Komunalnego Sp. z 

o.o. w Krośnie Odrzańskim na lata 2021-2026”; 

6) w sprawie wprowadzenia na terenie Gminy Krosno Odrzańskie opłaty targowej, ustalenia jej 

wysokości, sposobu poboru oraz określenia inkasentów i ich wynagrodzenia; 

7) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Lubuskiemu w formie dotacji celowej na 

dofinansowanie pasażerskich przewozów kolejowych użyteczności publicznej na linii 

komunikacyjnej Zielona Góra Gł. – Gubin - Guben; 

8) w sprawie określenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu, uwzględnianej przy obliczaniu 

zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży i uczniów oraz rodziców; 

9) w sprawie programu współpracy Gminy Krosno Odrzańskie z organizacjami pozarządowymi 

oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2023; 

10) zmieniającej uchwałę w sprawie nadania statutu Młodzieżowej Radzie Miejskiej w Krośnie 

Odrzańskim. 

11. Rozpatrzenie projektu obwieszczenia w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie 

uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w rejonie ulicy Gubińskiej w 

obrębie 2 miasta Krosno Odrzańskie. 

12. Informacje i sprawy różne. 

13. Zamknięcie sesji. 

 

Do pkt. 3  

Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim 12 głosami „za” przyjęła do zatwierdzającej 

wiadomości protokół Nr LIII/22 z przebiegu sesji Rady Miejskiej w Krośnie Odrzańskim odbytej 

w dniu 25 października 2022 roku.  

Radny Artur Kozakiewicz i Radny Jarosław Lipiński nie wzięli udziału w głosowaniu. 

 

Do pkt. 4 

Przewodniczący Rady Miejskiej Radny Tomasz Rogowski odczytał treść Apelu Rady Miejskiej w 

Krośnie Odrzańskim o rozpoczęcie prac nad reformą finansowania Jednostek Samorządu 

Terytorialnego. Dodał, iż jest to chyba najtrudniejszy okres od lat. Czas najwyższy, aby nasze władze, 

Rząd, Sejm, Senat przyjrzały się temu problemowi. Wyraził nadzieję, że po zapoznaniu się z 

budżetami samorządów, rząd odpowiednio zareaguje.  

Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie – 14 głosami „za” przyjęła Apel Rady 

Miejskiej w Krośnie Odrzańskim o rozpoczęcie prac nad reformą finansowania Jednostek 

Samorządu Terytorialnego. 

 

Do pkt. 5 

Przewodniczący Rady Miejskiej Radny Tomasz Rogowski przedstawił informacje odnośnie 

wydarzeń, które miały miejsce w okresie międzysesyjnym. 
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Do pkt. 6 

Sprawozdania z działalności międzysesyjnej stałych Komisji Rady Miejskiej przedłożyli: Radna 

Danuta Cierpisz – Przewodnicząca Komisji Porządku Publicznego i Infrastruktury Komunalnej, 

Radny Bartosz Zaborowicz – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, Radny 

Artur Kozakiewicz – Zastępca Przewodniczącej Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw 

Społecznych oraz Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, Radny Piotr Garczyński - 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej. 

 

Do pkt. 7 

Na wstępie Burmistrz Marek Cebula podziękował za apel, który przyjęła Rada Miejska. Podkreślił złą 

sytuację finansową samorządów. Dodał, że jest przerażony tym, do czego udało się doprowadzić 

przez kilka lat. Następnie przedstawił przygotowane sprawozdanie z działalności międzysesyjnej. 

Dokument stanowi załącznik do niniejszego protokołu. W międzyczasie szerzej omówił także sprawę 

sprzedaży przez gminę węgla.   

W trakcie wypowiedzi na posiedzenie przyszła Radna Dorota Kwapisiewicz. Stan radnych – 15. 

W tym miejscu Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił 5 min. przerwy. 

 

Do pkt. 8 

Raport podsumowujący działania Stowarzyszenia 515 z realizowanego projektu #TEMATRZEKA - 

mieszkańcy gminy włączani w decyzje dotyczące środowiska oraz interwencji wolontariuszy i 

społeczników podczas skażenia Odry przedstawiła Przedstawiciel Stowarzyszenia 515 Magdalena 

Bobryk. Posłużyła się przy tym prezentacją. Wydruk stanowi załącznik do protokołu. 

W międzyczasie obrady opuścił Radny Leszek Fijałkowski. Stan radnych – 14. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Radny Tomasz Rogowski odniósł się do konsultacji związanych z 

obwałowaniem Krosna. Wyjaśnił, że były one organizowane i ogłaszane przez Wody Polskie.  

Radna Kazimiera Potocka podziękowała i wyraziła uznanie za stworzenie tej organizacji i cały kształt 

działalności dla ochrony przyrody i Odry. Dodała, aby nie zrażać się małą aktywnością mieszkańców. 

Zaproponowała wyemitowanie przedstawionego materiału w krośnieńskiej telewizji. Potwierdziła, iż 

część nauczycieli zbyt sztywno trzyma się programu nauczania i sali lekcyjnej. Wśród dzieci i 

młodzieży brakuje organizacji turystycznych, kółek przyrodniczych. Być może z czasem sytuacja 

ulegnie poprawie. Radni będą wspomagać działalność stowarzyszenia.  

Radna Danuta Cierpisz stwierdziła, że prezentacja wskazała działania stowarzyszenia na rzecz 

środowiska. Można ją podzielić i wyemitować np. po Krośnieńskich Wydarzeniach.    

Radny Artur Kozakiewicz powiedział, że dwukrotnie skorzystał z oferty stowarzyszenia. W gminie 

brakowało takiej przestrzeni kulturalnej. Pani Magda Bobryk jest osobą bardzo świadomą i ma 

ogromną wiedzę na temat środowiska. Dodał, iż zarówno Burmistrz, jak i przedstawiciele 

stowarzyszenia byli bardzo aktywni w kwestii skażenia Odry i informowali o tym w mediach 

ogólnopolskich. Dzisiejsza władza z pewnością zamiotłaby problem pod dywan. Wyraził nadzieję, że 

tak się nie stanie i wspólna praca samorządów, pana Burmistrza, pani Magdy, stowarzyszeń prędzej 

czy później tych wszystkich ludzi pociągnie do odpowiedzialności. Żyjemy w poczuciu tego, że 

wszystko niby jest w porządku, ale nie jest w porządku i tak naprawdę trochę przespaliśmy te 

wszystkie lata, ufając ludziom, którzy powinni dbać o nasze bezpieczeństwo. Chodzi o władze, o 
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Wody Polskie, które nie działały tak jak należy. Następnie podkreślił, iż stowarzyszenie aktywizuje 

młodych ludzi i poprzez np. muzykę próbuje do nich dotrzeć.  

Radna Dorota Kwaśniewicz powiedziała, że jako nauczyciel uczestniczyła w zajęciach 

organizowanych przez panią Magdę. Nauczyciele biologii czy geografii powinni aktywniej włączyć się 

we współpracę ze stowarzyszeniem i organizować lekcje nad Odrą.  

Radna Ewa Klepczyńska wyraziła nadzieję na dalszą współpracę ze Stowarzyszeniem 515.    

W tym miejscu Przewodniczący ogłosił 5 min. przerwy. 

 

Do pkt. 9 

Przewodniczący Rady Miejskiej Radny Tomasz Rogowski powiedział, że Informacja o podmiotach 

obowiązanych do przyjęcia skazanych w celu wykonywania kary ograniczenia wolności została 

szczegółowo omówiona na wspólnym posiedzeniu komisji rady. 

Nie zgłoszono wniosków ani zapytań. 

 

Do pkt. 10 

1) Projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej Gminy Krosno 

Odrzańskie na 2022 r.  

  Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie – 14 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr LIV/408/22 o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej Gminy Krosno 

Odrzańskie na 2022 r. 

   

2) Projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Krosno Odrzańskie na lata 2022-2031. 

  Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie – 14 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr LIV/409/22 o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Krosno Odrzańskie na lata 2022-2031. 

 

3) Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na terenie 

Gminy Krosno Odrzańskie przedstawiła Skarbnik Gminy Ilona Ogiba. Powiedziała, że od 2015 roku, 

kiedy Rada Miejska przyjęła pierwszą Politykę podatkową, trzymano się zawartych w niej zasad. 

Dopiero w tym roku zaistniała konieczność większego, niż zakładano wzrostu stawek. Ma to związek z 

trudną sytuacją finansową gminy. Dodała, iż Ministerstwo Finansów określa górne stawki, których nie 

można przekroczyć. Są one ograniczone stopniem inflacji według stanu na dzień 30 czerwca 

bieżącego roku. Główny Urząd Statystyczny określił wówczas inflację na poziomie 11,8%. Polityka 

podatkowa zakładała, że stawki będą rosły z roku na rok na poziomie 90% stawek maksymalnych. 

Projekt uchwały zakłada wyższy wzrost.  

Radny Bartosz Zaborowicz powiedział, że weszliśmy w bardzo trudny okres istnienia naszego kraju i 

gminy, czas pandemii, wojny, niespotykanej dotąd inflacji, który niestety powoduje bardzo duże i 

niekorzystne zamieszanie w budżecie. Regulacje rządu dokładają coraz więcej nowych zadań bez 

możliwości refundowania ponoszonych przez gminę kosztów. Należy podjąć trudne decyzje. Radny 
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jako Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego rekomenduje podniesienie opłat 

lokalnych. Robimy to zawsze w ramach prawnych i nigdy nie przekraczamy poziomów, na które 

zezwala Ministerstwo. Polityka finansowa rządu nie pomaga samorządom, zwłaszcza tym mniejszym. 

Niestety nie możemy liczyć na pomoc i racjonalne decyzje szczebla rządowego i ministerialnego. 

System się nie spina i radny jest pełen obaw, że najgorsze jest jeszcze przed nami. Radny uważa, że 

społeczeństwo jest mądre i nadzwyczaj odpowiedzialne i jak już wielokrotnie nam udowadniano 

wspólnie jesteśmy w stanie ratować nasze wspólne dobro, jakim jest gmina Krosno Odrzańskie. 

Radny Mariusz Grycan zapytał, o ile wzrosną poszczególne stawki podatku w stosunku do 

obowiązujących w tym roku. 

Skarbnik Gminy Ilona Ogiba odpowiedziała, że wzrost jest na poziomie dwudziestu kilku procent, w 

tym 11,8% wynikających z Polityki podatkowej.  

Burmistrz Marek Cebula wyjaśnił, iż na funkcjonowanie i obsługę wszystkich gminnych jednostek 

potrzebne są pieniądze. Dodał, że stawki podatku od środków transportowych nie były podnoszone od 

kilku lat. Jeśli tylko jest to możliwe, to nie sięgamy do portfeli mieszkańców. W czasie pandemii, aby 

wspomóc przedsiębiorców, stworzono krośnieński parasol antykryzysowy. W tej chwili cały trud należy 

rozłożyć na wszystkich mieszkańców. Przykre, że Państwo Polskie nie przekazuje dostatecznych 

środków. Zabiera je samorządom. Do takiej sytuacji ktoś doprowadził celowo z pełną świadomością i 

determinacją. W przyszłym roku na Wybory parlamentarne będą powoływane komitety obywatelskie, 

które będą walczyć z władzą. Albo się temu podporządkujemy, albo zaczniemy mówić głośno, że 

mamy dosyć i tak nie da rady żyć.    

Przewodniczący Rady Miejskiej Radny Tomasz Rogowski powiedział, że dzisiaj przyjęty przez 

radę apel ma dyplomatycznym językiem zwrócić uwagę rządzącym na to, w jakiej sytuacji znajdują się 

samorządy w całej Polsce. Wyraził nadzieję, że dotrze to na górę i w odpowiednim czasie Rząd Polski 

zacznie reagować. Dzisiaj pieniędzy brakuje i nie mówimy o setkach tysięcy złotych, ale o milionach 

złotych. Poprzez podniesienie podatków chcemy rozłożyć ciężar na wszystkich mieszkańców.  

W tym miejscu obrady opuściła Radna Katarzyna Kula. Stan radnych – 13. 

Radny Mariusz Grycan stwierdził, że taka wysoka podwyżka podatków jest dla radnych trudną 

decyzją. Dawno nie trzeba było tego robić. Jednak nie ma innego wyjścia. Dodał, że mieszkańcy nie 

przyjmą tego ochoczo.     

Skarbnik Gminy Ilona Ogiba powiedziała, iż po wprowadzeniu w 2015 roku Polityki podatkowej, jest 

to pierwsze odstępstwo. Dodała, że dokument nie zostaje anulowany i jak tylko sytuacja ulegnie 

poprawie uda się do niego wrócić. W budżecie gminy brakuje wpływów z tytułu udziałów w PIT, 

zmniejszonych poprzez politykę podatkową Państwa. Nawet podnoszenie stawek podatków i opłat 

lokalnych nie jest w stanie zrekompensować tego ubytku przy tak rosnących wydatkach i potrzebach 

jednostek. 

Radny Bartosz Zaborowicz powiedział, że nie demonizowałby aż tak podwyżek stawek podatku. 

Podał przykład wzrostu stawki podatku od nieruchomości o 20 gr/m
2
. W przypadku 50-metrowego 

mieszkania wzrost wyniesie 10 zł/rok. Dodał, iż nikt nie lubi wzrostu podatków i zawsze będą 

negatywne reakcje mieszkańców.  

Radny Artur Kozakiewicz stwierdził, że wszystko, co dzieje się w Polsce nie jest przypadkowe. 

Władza chce zmarginalizować całkowicie rolę samorządu w Polsce. Dla tych ludzi, reforma 

samorządowa na przełomie lat 89-90-tych nie była potrzebną. Narzucają na samorządy coraz wyższe 

koszty, nie spełniając swoich konstytucyjnych obowiązków, takich jak subwencje, które już właściwie 

w połowie nawet nie pokrywają kosztów na przykład edukacji, za którą trzeba płacić kosztem 

inwestycji.  
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Radna Grażyna Myśliwiec zapytała, jak wygląda proponowana podwyżka podatków w porównaniu z 

innymi gminami. 

Skarbnik Gminy Ilona Ogiba poinformowała, iż część samorządów dopiero podejmie decyzje o 

stawkach podatków w listopadzie. Natomiast bardzo liczna grupa gmin przyjmie stawki na poziomie 

100 procentowych górnych stawek podatkowych, część podobnie jak my niewiele poniżej. Bardzo 

mało samorządów, które są w dobrej sytuacji finansowej, przyjmie niezbyt wysokie stawki.   

  Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie – 13 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr LIV/410/22 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na terenie 

Gminy Krosno Odrzańskie. 

 

4) Projekt uchwały w sprawie określenia stawek podatku od środków transportowych na terenie Gminy 

Krosno Odrzańskie przedstawiła Skarbnik Gminy Ilona Ogiba. Powiedziała, że dotychczasowe 

stawki obowiązywały od 2015 roku. Były one najniższe w województwie i jedne z najniższych w kraju. 

Jednym z głównych i czołowych punktów Polityki podatkowej na lata 2016-2021 było korzystne 

środowisko dla podmiotów prowadzących działalność w zakresie transportu i posiadających dosyć 

liczny tabor obciążonych podatkiem od środków transportowych. Minister Finansów także w tym 

zakresie określa tak zwane stawki minimalne. W tym roku stawki minimalne wzrosły na tyle, że 

dotychczas obowiązujące stawki już nie spełniają ustawowych wymogów. Stawki są ograniczone od 

kursu Euro, który jest wahadłowy. Proponuje się podniesienie stawek minimalnych o 20%, aby nie 

było konieczności zmiany uchwały co roku.  

  Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie – 13 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr LIV/411/22 w sprawie określenia stawek podatku od środków transportowych na terenie 

Gminy Krosno Odrzańskie. 

 

5) Projekt uchwały w sprawie uchwalenia „Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń 

wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych Krośnieńskiego Przedsiębiorstwa Wodociągowo-

Komunalnego Sp. z o.o. w Krośnie Odrzańskim na lata 2021-2026”. 

  Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie – 13 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr LIV/412/22 w sprawie uchwalenia „Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń 

wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych Krośnieńskiego Przedsiębiorstwa Wodociągowo-

Komunalnego Sp. z o.o. w Krośnie Odrzańskim na lata 2021-2026”. 

 

6) Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia na terenie Gminy Krosno Odrzańskie opłaty targowej, 

ustalenia jej wysokości, sposobu poboru oraz określenia inkasentów i ich wynagrodzenia. 

  Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie – 13 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr LIV/413/22 w sprawie wprowadzenia na terenie Gminy Krosno Odrzańskie opłaty targowej, 

ustalenia jej wysokości, sposobu poboru oraz określenia inkasentów i ich wynagrodzenia. 

 

7) Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Lubuskiemu w formie 

dotacji celowej na dofinansowanie pasażerskich przewozów kolejowych użyteczności publicznej na 

linii komunikacyjnej Zielona Góra Gł. – Gubin – Guben. 
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Radny Mariusz Grycan zapytał, czy były już prowadzone rozmowy w sprawie dofinansowania przez 

gminę, ze względu na zwiększoną od grudnia ilość połączeń.  

Burmistrz Marek Cebula powiedział, że był ogromnym zwolennikiem otwarcia tego połączenia 

kolejowego. Państwo nie może zrzucać na gminę obowiązku utrzymywania transportu publicznego. 

Burmistrz zastrzegł, iż Gminy Krosno Odrzańskie nie będzie stać na dopłacanie do dodatkowych 

kursów. Nie ma dziś możliwości pozytywnej odpowiedzi na apele o kolejne dofinansowanie.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Radny Tomasz Rogowski powiedział, że Województwa Lubuskie 

dopłaciło 80 mln zł do połączeń PKP.      

Burmistrz Marek Cebula dodał, iż na rok 2023 to kwota 120 ml zł.  

  Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie – 13 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr LIV/414/22 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Lubuskiemu w formie 

dotacji celowej na dofinansowanie pasażerskich przewozów kolejowych użyteczności 

publicznej na linii komunikacyjnej Zielona Góra Gł. – Gubin – Guben. 

 

8) Projekt uchwały w sprawie określenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu, uwzględnianej przy 

obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży i uczniów oraz rodziców. 

  Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie – 13 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr LIV/415/22 w sprawie określenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu, uwzględnianej przy 

obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży i uczniów oraz rodziców. 

 

9) Projekt uchwały w sprawie programu współpracy Gminy Krosno Odrzańskie z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2023. 

  Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie – 13 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr LIV/416/22 w sprawie programu współpracy Gminy Krosno Odrzańskie z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 

rok 2023. 

 

10) Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie nadania statutu Młodzieżowej Radzie Miejskiej w 

Krośnie Odrzańskim. 

Radny Bartosz Zaborowicz poinformował, że do Młodzieżowej Rady Miejskiej będą mogli 

kandydować już uczniowie klasy VI szkoły podstawowej. Wyraził nadzieję, że zwiększy to frekwencję 

na sesjach Młodzieżowej Rady.   

  Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie – 13 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr LIV/417/22 zmieniającą uchwałę w sprawie nadania statutu Młodzieżowej Radzie Miejskiej w 

Krośnie Odrzańskim. 

 

Do pkt. 11 

Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie – 13 głosami „za” podjęła 

obwieszczenie nr LIV/14/22 w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie 

ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
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zagospodarowania przestrzennego w rejonie ulicy Gubińskiej w obrębie 2 miasta Krosno 

Odrzańskie.  

 

Do pkt. 12 

Radny Bartosz Zaborowicz powiedział, że bierze udział w akcji Movember. Zachęcił mężczyzn do 

badań profilaktycznych.  

Radna Ewa Klepczyńska poparła Radnego Zaborowicza. Następnie przekazała pozytywne 

informacje odnośnie oddziału ginekologiczno-położniczego w Krośnie Odrzańskim.    

Radny Mariusz Grycan przypomniał Zastępcy Burmistrza o konieczności zorganizowania spotkania  

z Dyrektorem PKS Zielona Góra.  

Burmistrz Marek Cebula podziękował radnym za udział w poczcie sztandarowym, na 

uroczystościach w dniu 1 listopada br. Złożył także podziękowania za głosowanie odnośnie wzrostu 

stawek podatków. Wyjaśnił, iż gmina ma coraz większe wydatki i w inny sposób nie można ich pokryć. 

Burmistrz nie spodziewa się poprawy w przyszłym roku. Będzie jeszcze gorzej. Chodzi o to, aby 

mieszkańcy chcieli zmiany władzy samorządowej.  

Radna Grażyna Myślwiec zapytała, czy w Krośnie są schrony.  

 

Do pkt. 13 

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Rogowski o godzinie 12.50 stwierdził: „zamykam obrady  

LIV sesji Rady Miejskiej w Krośnie Odrzańskim”. 

Na tym protokół zakończono i podpisano –  

 

                                                                         PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ 

                                                                                             Tomasz Rogowski 

 

Protokółowała:                                                                                                            

Monika Karwowska-Pawłowska 

Starszy Inspektor w Wydz. Organizacyjnym 


